
ZAPISNIK 

z 2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 12.01.2023, v prostorih Krajevne 

skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  
- Milan Tramte, predsednik Sveta KS, 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS, 
- Anton Papež, član Sveta KS, 
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 
- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 
- Darja Brudar, članica Sveta KS, 
- Barbara Tolar, članica Sveta KS, 
Odsotnost na seji opravičila; 
- Silvo Mesojedec, član Sveta KS, I. in II. seja 

- Rok Kekec, član Sveta KS 

 

 
Sejo je na prošnjo sedanjega predsednika pričel in vodil dosedanji predsednik Sveta KS Bučna vas 

Tomaž Zoran, po naslednjem dnevnem redu: 

1. Ugotovitev sklepčnosti  

2. Romska problematika 

3. Pregled stanja na Aktivnih projektih 

4. Pregled stanja cest in oblikovanje predloga odsekov cest za sanacijo oz. asfaltiranje za leto 

2023 

5. Pregled potreb za urejanje ekoloških otokov in priprava predloga za ureditev 2023. 

6. Pregled predlogov in potreb za izgradnjo cestne razsvetljave ter oblikovanje predloga za 
izgradnjo v letu 2023. 

7. Na lokaciji novozgrajenega otroškega igrišča na lokaciji G. Kamenje je predvidena izgradnja 
tudi pomožnega večnamenskega objekta za hrambo športnih rekvizitov, opreme za 
vzdrževanje igrišča, sanitarije... Predlaga se vključitev         pridobivanje gradbenega 
dovoljena in izgradnja objekta s pomočjo krajanov v letu 2023. 

8. Vodenje evidenc pogodb za najem grobnih mest v novem mandatnem obdobju. 
9. Vzdrževanje ne-kategoriziranih cest   
10. Razno 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Dosedanji predsednik Tomaž Zoran Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji 

prisotnih sedem članov Sveta KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja 

sklepčna.  

 



SKLEP: 

2. Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 2. Točki 

 

Na podlagi poročanj prebivalcev in svetnikov KS Bučna ugotavljamo, da je bilo tudi  

letos (kot vsa leta do sedaj) prisotno streljanje v romskem naselju. Na podlagi tega  je 

možno trditi, da so bili prebivalci KS Bučna vas ponovno prikrajšani za preživljanju 

praznikov skladno s pravicami, ki jih so zapisane v Ustavi Republike Slovenije. 

 

K 3. Točki 

• Pločnik in javna razsvetljava Kamence- Potočna vas; na temo odprtega 

projekta je ugotovljeno, da je na to temo dogovorjen sestanek dne 18.01.2023 

ob 15:30. Sestanek je sklican s strani predstavnika MO Novo mesto g. Muc-a. 

Projekt je potrebno začeti v letu 2023. Pred pričetkom del pa je potrebno 

pridobiti še nekaj soglasji lastnikov zemljišč. 

• Varnostne Kamere Potočna vas, Muhaber, Hudo: V decembru bil sestanek HSI 
videonadzori in Bauer ter predstavnik PU NM. Pripravlja se osnutek ocene učinkov v zvezi z 
varstvom osebnih podatkov v primeru postavitve videonadzora v Mestni občini Novo mesto. 
Tekom tega tedna bo le ta dopolnjen s podatki s strani MO Novo mesto. Vzporedno se 
pripravlja tehnična dokumentacija za izvedbo razpisa. Roki: ocena v končni obliki do 
17.01.2023 Razpis za nabavo in vzpostavitvijo videonadzora 24.01.2023 

• Vodovod Gorenje Kamence; pričetek gradnje druga polovica Januarja 2023, predvideno 
dokončanje del 18.08.2023 

• Kanalizacija Dolenje Kamenje –ga. Urške Ožbold sporočila, da je projektant pripravil popravke 
projektne dokumentacije, z komunalo novo mesto je bila usklajena pozicija črpališča, ki je sedaj 
na zemljišču MONM. Iz prvotnega kroga danih služnostnih pogodb se je pozitivno odzval le g. 
Brulc. Iz tega izhaja da je potrebno v prihodnje urediti soglasja z ostalimi krajani kar predstavlja 
osnovo za zaključitev projektne dokumentacije. 

• Kanalizacija Hudo; problem predstavlja odkup zemljišč. Svetnica Mojca Ljubi se bo angažirala 
ter pri prebivalcih Hudega preverila kako močen je interes prebivalcev, da se projekt aktivno 
izvaja. 

• Igrišče SRC Kamence; odkupljeno 7600m2 zemljišča, analiza tal narejena. Komunala Novo 
mesto, bo do-registrirala dejavnost in s tem izpolnila pogoj za pridobitev okoljevarstvenega 
dovoljenja, ki je potrebno za pričetek zasipa. Predlog, da bi dostopno pot za zasip uredili po 
kolovoznih poteh je kategorično zavrnjen. Tramte je izpostavil, da je nemoteno srečevanje 
tovornih vozil na relaciji od Odcepa iz Ljubljanske ceste do predvidenega vstopa na mesto 
zasipa na skoraj celotnem delu nemogoče. Po posvetu z različnimi izvajalci gradbenih storitev 
ugotavljamo, da bi bilo v času intezivnega navoza na deponijo frekvenca cca 20 tovornih vozil 
na uro. Menim, da je bila predlagana rešitev dovozne poti  zavrnjena brez temeljitega 



premisleka o realnih zmožnosti prometne pretočnosti na relaciji od Ljubljanske ceste do 
»predvidenega« uvoza na deponijo.   

 

K 4. Točki 

• Oblikovanje predlogov za Sanacijo cest – Asfaltiranje 2023; Glede na to, da 

svetniki prihajajo iz različnih koncev KS Bučna vas smo složno potrdili, da Tramte pripravi Excell 

tabelo, ki jo bo vsak izmed svetnikov dopolnil s svojimi predlogi glede področja urejanja cest. 

Na naslednji seji bomo skupaj preučili katere izmed pridobljenih predlogov posredujemo na 

MO Novo mesto. S strani ga. Tolar je bil podan predlog za sanacijo s preplastitvijo 

občinske ceste na odseku Ljubljanske ceste do cerkve s krakom za odsek proti Potočni 

vasi in sanacijo hodnika za pešce" 

 

K 5. Točki 

 

• Ekološki otoki- priprava predlogov ter potreb za ureditev v 2023; Predloge 

potreb glede ureditve ekoloških otokov bomo svetniki zapisali v oblikovano Excell tabelo na list 

»Eko-Otok«. Na naslednji seji bomo skupaj izbrali oz. oblikovali končne predloge, ki jih bomo 

posredovali na Komunalo. Pridobiti je potrebno tudi ponudbo za ograditev otokov. Predlogi 

svetnikov na katero podjetje nasloviti povpraševanje dobrodošli. 

 

• K 6. Točki 

 

• Javna razsvetljava- priprava predlogov za izvedbo v 2023; 

g. Papež bo pri krajanih Gorenje kamence preveril kako močna je želja stanovalcev v tem 

okolišu po pridobitvi javne razsvetljave. 

Razsvetljavo v »Župnci« ki obsega le nekaj luči bomo na MO Novo mesto podali kot enega 

izmed predlogov za ureditev. 

Tudi tukaj so predlogi dobrodošli v Excell tabeli pod zavihkom »Javna razsvetljava« 

 

 

K 7. Točki 

 

• Igrišče Gorenje Kamenje; Na pobudo g. Zorana je pretekla svetniška skupina več kot 

uspešno zastavila in tudi izpeljala izgradnjo igrišča na v Gorenjem Kamenju. S strani krajanov 

je bila izražena želja po izgradnji večnamenskega objekta za hrambo športnih rekvizitov, 

opreme za vzdrževanje igrišča, sanitarije, etc. G. Zoran predlaga, da e pridobivanje gradbenega 

dovoljenja in izgradnja objekta (dobava gradbenih materialov) prijavi na razpis MONM za 

sofinanciranje projektov KS 2023. Samo vgradnjo gradbenih materialov so krajani pripravljeni 

storiti sami. Predlog je potrjen. 

 

• K 8. Točki 



 

• Vodenje evidenc pogodb za najem grobnih mest; ga. Mojca Ljubi privoli, da 

prevzame to področje. Od svetnika in hkrati skrbnika tega področja g. Branka Kralj-a bo 

prevzela dokumentacijo, ki ji bo omogočala vodenje evidenc s tega področja. Predsednik KS 

ga. Ljubi pooblasti, da za podpis pogodb.  

K 9. Točki 

 

• Vzdrževanje nekategoriziranih cest; MO Novo mesto prevaljuje strošek 

nekategoriziranih cest na KS. Kljub vsemu bomo skušali pridobiti vsaj nekaj finančnih sredstev 

s strani MO Novo mesto, da bi lažje pokrili strošek materiala za urejanje tovrstnih cest. G. Zoran 

predlaga, da bi na podlagi razpisa/ povpraševanja »kupili« večjo količino (cca 200m2) 

materiala. Dobavitelj bi le tega dobavljal sukcesivno po potrebi na posamezne odseke, kjer bi 

bil material potreben. Za »vgradnjo materiala poskrbijo uporabniki tovrstnih cest sami. 

 

• K 10. Točki 

 

• Razno; Pričeta je bila diskusija o prireditvah, ki jih je KS organizirala v času pred »Korono«. 

»Sekanje pirhov« ter »Kresovanje«. Ugotovljeno je bilo, da bi morda bila dobrodošla kakšna 

nova, sveža prireditev. V primeru odločitve, da se kresovanje organizira je potrebno najti nov 

prostor, saj »stara« lokacija ni več na voljo. 

 

Predsednik se je prisotnim zahvalil za sodelovanje na seji ter le-to zaključil ob 22:00 

uri. 

 

Zapisal:      

Milan Tramte        MilanTramte 

predsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS 

 

Priloga 1: Predlog JR in skupina volilcev 

 

 

 

 

 



Priloga 1 

Na podlagi sklica 2. seje Sveta KS Bučna vas dne 12. 1. 2023 

 

p r e d l a g a m o 

 

v zvezi s 4. točko dnevnega reda, ki se glasi »Pregled stanja cest in oblikovanje 

predloga odsekov cest za sanacijo oz. asfaltiranje za leto 2023«  

 

sanacijo s preplastitvijo občinske ceste na odseku od Ljubljanske ceste do 

cerkve s krakom za odsek proti Potočni vasi in sanacijo hodnika za pešce. 

 

U t e m e l j i t e v     p r e d l o g a : 

 

1. Uvod 

 

Lokalna-občinska cesta, ki povezuje ulico Dolenje Kamence z vasmi Gorenje 

Kamence, Daljni vrh in Hudo proti zahodu, ter naselji Potočna vas in Muhaber 

proti Bršljinu in naprej, je močno obremenjena. Dnevne migracije 

obremenjujejo naselje, ker imajo gospodarske družbe na Dolenjih Kamencah kar 

nekaj sedežev. Poleg tega skozi Dolenje Kamence, Potočno vas in Muhaber 

potekajo vožnje zaposlenih v Vojašnici Novo mesto iz Posavja in od drugod. 

 

Karakteristično je, da je ulica Dolenje Kamence za udeležence v prometu in 

pešce nevarna iz razlogov cestno prometne varnosti. Obremenjuje jo previsoka 

frekvenca voženj, ki puščajo prebivalcem velik ogljični odtis.  

 

Hodnik za pešce je ozek in onemogoča varno hojo pešcem, zlasti otrokom. Kdor 

ne verjame zapisu, naj se prepriča tudi s štetjem prometa. 

 



2. Preplastitev vozne površine je nujna 

 

Obstoječa asfaltna površina je dotrajana. Po veljavnih tehničnih normativih bi 

morala biti že zdavnaj preplastena, hodnik za pešce pa saniran. Na nekaj odsekih 

je vprašljiva prometna varnost (razen za boljševike, ki se držijo starih mantr. 

Cesta je tudi več kot 20 – krat prekopana, prekopi pa absolutno neustrezno 

sanirani, ker nikoli ni bilo nadzora. 

 

3. Nevarnosti, ki jih izziva mestna ulica Dolenje Kamence 

 

a. Prva nevarnost je pri zavijanju iz in na ulico pri Trbancu. Do sedaj ni bilo 

junaka, ki bi si upal zahtevati tehnično pravilno in strokovno ureditev 

križišča. Posebno je neposrečeno zavijanje na Trbančevo dvorišče in vožnja 

iz njega, ker se uvoz in izvoz na Ljubljansko cesto križa z uvozom in 

izvozom z Trbančevega dvorišča. Nastajajo zastoji, ki so povezani tudi z 

tovornim prometom in razkladanjem tovornjakov za Trbančevo družbo, pa 

tudi z vožnjami viličarja. 

 

b. Druga ovira je škarpa pri stanovanjski hiši Dolenje Kamence 13, ki v smeri 

Ljubljanske ceste vozeče voznike sili v nevarno izogibanje, v kar se lahko 

člani sveta prepričajo v nekaj minutah. 

 

c. Tretja ovira je nepregledno križišče pri gostilni Na vasi, kjer je bila lani kar 

strašljiva prometna nesreča.  

 

d. Četrta past za varnost javnega prometa je trokrako križišče pri 

Potočarjevem hlevu oziroma stanovanjski hiši Dolenje Kamence 77. 

Obljube, da se bo zadeva uredila, tudi z razširitvijo proto transformatorski 

postaji, so ostale obljube. 

 

e. Opozoriti je treba tudi na nevarna in neustrezno izvedena ovinka pri 

Potočarjevi hiši in malo naprej pri mrliški vežici, ki je past za vse voznike. 

 

4. Ulica Dolenje Kamence kliče po celoviti ureditvi 

 

Dolenje Kamence so osrednji del Krajevne skupnosti Bučna vas. Odlikujeta ga 

cerkev, župnijski dom in gostišče Na vasi. K temu lahko prištejemo tudi Gasilski 



dom, pa v bodočnosti tudi domnevni športno rekreacijski center Dolenje 

Kamence, ki bo tudi bistveno vplival na obremenitev okolja, zlasti mestne ulice. 

 

Zato potrebe kraja terjajo, da se na Dolenjih Kamencah uredi glavna ulica, ki 

predstavlja smisel bivanja na Dolenjih Kamencah, ki so bile omenjene že v 13. 

stoletju kot Steinpach. Če svetniki verjamejo v svoje poslanstvo, bi morali 

podpreti predlog Liste Jureta Andolška in skupine volilcev. 

 

To ulico uporabljamo praktično vsi. Tisti, ki obiskujejo gostišče Na vasi, tisti, ki 

se ukvarjajo z gasilstvom. Pa z gospodarskimi dejavnostmi, žaganjem lesa, 

brusilstvom, avtobusnimi prevozi, ali pa tisti, ki dnevno naročajo blago, ki jim 

ga dostavljajo dpd in drugi dostavniki. 

 

5. Zaključek s predlogom 

 

Predlagamo, da svetniki ravnate gospodarsko modro in podprete sanacijo ulice 

in pločnika za pešce v Dolenjih Kamencah. 

 

Temu predlogu oziroma iniciativi za sanacijo in preplastivijo sedaj mestne ulice 

bo z gotovostjo sledil utemeljen predlog za sanacijo ceste Dolenje Kamence – 

Gorenje Kamence, kar bo logično nadaljevanje modernizacije naših krajev. 

Novo nastala naselja so plod zasebnih vlaganj, zato je treba počakati, kje se 

bodo pojavile potrebe po javnih naložbah. 

 

Lista JA in skupina volivcev 

zanjo Barbara Tolar 

 

 


